

Referat af Forretningsudvalgsmøde nr. 2 2024

Onsdag d. 10. april 2024 kl. 19.00-21.45 i Billardlokalet

Deltagere

Tage, Steen, Gunnar, Michael, Dagny, Ronny (som aktiv suppleant) og Mette (som referent).

Godkendelse af referat fra mødet d. 7. februar 2024

Tjek.

Underskrifter fra tidligere referater

Det er klaret online.

Regnskabsrapport

Steen har ordet.

Regnskab for perioden 1. oktober 2023 til og med 10. april 2024 og et papir med opgørelser for hver idrætsaktivitet bliver omdelt.

Her skal bemærkes et par ting: Bl.a. nogle tilskud, vi har fået fra forbundet, bl.a. ifm. projekterne omkring Kollegamotions-trailer og Firma Padel turneringen. Derudover er deltagerbetaling for stort set hele efterår 2023 ikke med, da de fleste deltagere betalte før oktober. Pickleball er nyopstartet, og vi kører stadig med opstartspris på blot 30 kr., så indtægten for dette er ikke særligt stor.

Bemærkningerne gør, at nogle af tallene ser væsentligt anderledes ud til næste møde.

Økonomien i foreningen er generelt sund, men der er nogle steder, vi bliver nødt til at justere, f.eks. deltagergebyr, som skal dække yderligere omkostninger, f.eks. stigende hus- og halleje.

Regnskabet studeres nærmere hjemme, og punktet kommer på igen til næste møde.

Omstrukturering af bestyrelsesarbejdet

Tage har ordet.

Han har tidligere sendt et forslag til punktet ud på mail. Alle bestyrelsesmedlemmerne er generelt ok med fordelingen/omstruktureringen af opgaverne.

Mette er ikke på, da hun jo ikke er med i bestyrelsen, men hun hjælper til lidt over det hele.

Status på Viborg Firma Padel

Mette har ordet.

Der har generelt været god opbakning til første afdeling, vi har afholdt i marts. Der er punkter, vi skal justere på, som Steen og Mette holder møde med Viborg Padel om i morgen.

Derudover kommer mødet til at handle om nye initiativer såsom abonnements-/rabatordning, senior padel og familie padel.

Status på Strategi 2024-2027, fra mødet d. 21. februar

Tage fortæller kort, at han synes, at vi har rykket os lidt ift. punkterne, vi skulle vurdere vores forening på, da Brian og Trine var der.

Vi springer over punktet i dag, da vi har brug for bedre tid til at gennemgå det, hvilket bliver på næste møde.

Status på fibernet og evt. ombygning

Vi forsøger at samarbejde om en løsning med fibernet i dart- og billardlokalet med Bowling hallen.

Mette er i gang med ansøgningen om tilskud til ombygning af teknikrummet, hvor den færdige ansøgning skal sendes senest d. 30. april. Her vil det være rart med en vurdering fra en fagperson for at vide, hvad der præcist skal laves, og hvad prisen cirka bliver.

Fastholdelse af frivillige, fra mødet d. 7. februar

Selve oplægget med Søren Østergaard omkring frivillighed fik vores forening nok ikke så meget ud af.

Mettes punkt omkring "Frivilligheds-håndbog" bliver trukket op her. Hun vil gerne udarbejde en håndbog/guide med hjælp fra de aktivitetsansvarlige med beskrivelser omkring arbejdet med idrætsaktiviteten i løbet af sæsonen. Pt. har vi for opgaverne for seniorgymnastik og bowling.

Tage fortæller, at han fortsætter som bowling-ansvarlig alligevel.

Status på netværksmødet d. 6. februar

Mette fortæller, at der ikke er sket det store siden netværksmødet. Der var kun fire deltagere sidste gang, og Brian og Mette vil arbejde på at få flere til.

Mette har sat det på hjemmesiden, på flyeren til arbejdspladserne og vil inden længe sende information ud om det på sociale medier og mail. Derudover kunne det være en idé at gøre det nemmere for folk at tilmelde sig til mødet, hvilket hun vil snakke med Brian om.

Kampagnesættet fra kommunen, som kan lånes.

Umiddelbart sætter vi idéen på pause. Måske der dukker noget op på et tidspunkt, hvor det giver mening at bruge.

Mette har de gratis Frivilligheds-kaffekopper fra kommunen / Idrætsrådet derhjemme.

Jubilæum 2025

Dagny har ordet.

Der diskuteres lidt om leverandør af mad, pris osv.

Generelt kommer det nok an på gæstelisten - denne udarbejdes til næste møde.

Vi vil indkøbe en info-/tv-skærm, vi kan have i dart- og billardlokalet, som kan vise, hvad vi arbejder på i foreningen, vores aktiviteter, events osv. Denne vil også kunne bruges i det daglige.

Visionsmødet i Nyborg, lørdag d. 13. april

Det tidligere 'formandsmøde', men der kan komme flere med fra hver forening nu - op til fem personer. Steen og Michael deltager denne gang.

Mette fortæller, at hun kommer på som en del af en workshop, som skal handle om hendes indsats i foreningen, som forhåbentlig skal inspirere til (nye) måder at række ud til arbejdspladser på, samt inspirere andre foreninger til at ansætte personer på deltid for at få flere ressourcer i foreningerne til arbejdet omkring at få mere motion på arbejdspladserne.

Design for flyer til Gå-event med Fodslaw

Der diskuteres to forskellige designs. Vi går med flyeren, Mette har lavet, fremfor forbundets. Forskellige holdninger til flyers kommer ikke på som et punkt på dagsordenen fremover.

Ung Cup d. 13. september

Baner i Viborg Idrætscenter Syd er reserveret.

Mette snakker sammen med Brian om det, når der bliver arbejdet på det fra forbundets side.

TV Midtvest - repræsenterer forbundet, d. 4. marts

Tage fortæller lidt herom, og der ligger nogle referater på Hjemmebanen i en separat gruppe.

Torvedage

Gunnar spørger, om vi skal fortsætte med at deltage i eventet.

Generelt er der holdning om, at det ikke har givet os noget. Derfor besluttes, at vi ikke deltager.

12 timers løbet

Tage fortæller, at han, Steen og Mette var til møde d. 21. marts med Ole Stenberg - løbsarrangør for 12 timers løbet, som afholdes tredje lørdag i august, som også inkluderer andre løb.

Mette fortæller, at det er et spændende event, vi bliver en del af. Det, vi blot mangler, er, hvordan vi rent faktisk gør ift. at få arbejdspladser, venner m.fl. (hold) til at være med - særligt i 4 timers stafetten. Det arbejdes der videre på. Bestyrelsen må gerne sætte kryds i kalenderen d. 17. august til at hjælpe.

Seniorfolkemødet d. 25. juni

Vi er tilmeldt og kommer til at blive en del af et stort 'forenings'-telt.

Alle skal melde til Tage, om de kan komme eller ej. Så vil han lave en "vagtplan" for dagen.

Mettes punkter

Instruktør-opgaver i nærmeste fremtid

Mette fortæller, at hun skal være instruktør ved Park og Vej hver anden onsdag fra d. 24. april til sommerferien, altså fem-seks gange. Det anses som en form for 'prøveperiode', så de ansatte kan prøve noget fysisk aktivitet i slutningen af deres arbejdsdag, som forhåbentlig kan lede til flere sundhedstiltag på sigt. Prisen for dette arbejder hun videre på.

Derudover skal hun stå for en dansetime ved Aktivitet og Udvikling (Hærvejens Dagcenter) torsdag d. 16. maj. Forhåbentlig kan det inspirere til noget andet aktivitet en anden gang, f.eks. Kollegakampen.

Aktiviteter for børn

Mette fortæller, at hun i dag er blevet kontaktet af Viborg Idrætsråd, da de vil høre til, om vi vil være en del af Sportspraktikdagen for 5. klasser, torsdag d. 2. maj. Dagen er en del af PULSÅREt, hvor folkeskoleelever bliver præsenteret for en bred vifte af idrætsgrene.

Her vil vi måske kunne tilbyde pickleball, badminton, floorball og/eller dart. Bestyrelsen og andre frivillige vil undersøge, om de kan deltage denne dag. Dette melder de til Mette (på Hjemmebanen, hurtigst muligt), så hun kan informere Idrætsrådet.

Erfaringer fra dette event kan forhåbentlig give os nogle ting at arbejde videre på, hvis vi på sigt vil afholde nogle aktiviteter i skolernes ferier.

Fritidsportalen

Mette fortæller, at der er kommet en ny portal til booking af haller.

Tage har været i gang med at lave et login, som han videregiver til Mette.

Facebook-tjek og feedback

Mette sagde ja til tilbuddet om et gratis tjek af vores Facebook-side fra kommunikationsudvalget i forbundet. Generelt er der kommet positiv feedback.

Mette sender feedbacken ud sammen med referatet.

Firma bowling turnering

En idé udviklet på baggrund af en deltagers feedback ifm. Firma Padel turneringen.

Det kan vi arbejde på at starte op, så det kan begynde efter sommerferien.

Punkter udenfor referat

Rejsegilde ved Houlkærhallens nye hal d. 29. februar - Michael og Mette deltog.

Netværksmøde for foreninger med senioridræt d. 29. februar - Steen, Mette og Mona deltog.

Kursus i Hjemmebanen her i Viborg d. 23. april - Tage har aftalt dette med forbundet.

Afslutning

Der blev takket for mødet. Mødet sluttede ca. kl. 21.45.

Underskrifter

Tage Jensen

Steen Kristensen

Michael Olin

Gunnar Jensen

Dagny Pedersen

Mette Tange Carstens
(referent)